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PROTOKÓŁ 
Z kontroli w jednostce: 

Urząd Gminy Mińsk Mazowiecki 

(nazwa jednostki kontrolowanej) 

Mińsku Mazowieckim, ul. J. Chełmońskiego 14 18.06.2024 r. 
w przeprowadzonej w dniu . 

( adres jednostki kontrolowanej) 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
przez . 

(zespól kontrolujący) 

(wykaz osób kontrolujących, zgodnie z listą obecności: Paweł Lipiński, Ewa Szcześniak, 

Maciej Gałązka, Edyta Monika Głuchowska, Andrzej Stanisław Jaworski, 

Sławomir Komuda, Marzena Lipińska, Daniel Piotr Macios, Elżbieta Roguska, 

Jakub Samborski) 

6/2024 07.06.2024 r. 
na podstawie upoważnienia Nr z dnia . 
wydanego przez Przewodniczącego Rady Gminy Mińsk Mazowiecki. 

Zakres kontroli: Kontrola wybranych przez Komisję inwestycji prowadzonych 

przez Urząd Gminy, przegląd zaawansowania remontów obiektów gminnych 

W kontroli udział wzięli: 

Pan Antoni Janusz Piechoski 

(imię i nazwisko) 

Pan Radosław Legat Zastępca Wójta 

(imię i nazwisko) 

Wójt Gminy Mińsk Mazowiecki 

(stanowisko służbowe) 

(stanowisko służbowe) 

Na podstawie dokumentów znajdujących się w jednostce: 

U rząd Gminy Mińsk Mazowiecki 

(nazwa jednostki kontrolowanej) 

ustalono, co następuje: 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Mińsk Mazowiecki na posiedzeniu 
w dniu 18 czerwca 2024 r. przeprowadziła kontrolę wybranych przez Komisję inwestycji 
prowadzonych przez Urząd Gminy, przegląd zaawansowania re ontów obiektó ~?LL·ych. 
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Przebieg kontroli: 

Pan Paweł Lipiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił dokumenty 
przedstawione na kontrolę. 

Modernizacja obiektów Stacji Uzdatniania Wody na terenie gminy Mińsk Mazowiecki 
Wicewójt poinformował, że prace na obu stacjach uzdatniania wody zostały 

zakończone. Są podpisane protokoły odbioru na SUW Zamienie i SUW Królewiec. 
W Zamieniu wykonawca miał zaprojektować i wykonać prace razem z uzyskaniem 
pozwolenia na użytkowanie, natomiast w Królewcu dokumentacja już była i na jej podstawie 
wykonawca miał wykonać roboty, a następnie przekazać dokumentację powykonawczą. 
Gmina wystąpiła do Nadzoru Budowlanego o pozwolenie na użytkowanie - pozwolenie 
jeszcze nie zostało wydane, procedura trwa. Udało się podłączyć trzecią studnię i woda z niej 
jest podawana na technologię i jest uzdatniana. Woda w Zamieniu i Królewcu spełnia 
wszystkie normy. Wicewójt poinformował również o zabezpieczeniach stosowanych 
w Stacjach Uzdatniania Wody. 

Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Mińsk Mazowiecki 
Wicewójt poinformował, że w ramach tego zadania uzyskano dofinansowanie 

z Polskiego Ładu, które dotyczyło Gliniaku, Cielechowizny, Podrudzia i Zamienia - przetarg 
wygrała firma MK Instal, natomiast część bez dofinansowania jest od Targówki przez Stare 
Zakole, Zakole Wiktorowo, Barczącą i niektóre odcinki Bud Barcząckich - wykonawcą była 
firma RDB Roboty Drogowe i Brukarskie Mirosław Krysiuk. Oba zadania zostały ukończone 
i w obu przypadkach oczekuje się na uzyskanie pozwolenia na użytkowanie. 

Radny Daniel Macios zapytał, czy wszystkie przepompownie mają już zasilanie 
energetyczne i są gotowe do działania. Wicewójt poinformował, że zasilenie energetyczne 
mają wszystkie przepompownie i będą zasilane z sieci. Wójt dodał, że gdy będą już 
pozwolenia na użytkowanie to informacja zostanie przekazana mieszkańcom, aby mogli 
rozpocząć procedurę przyłączenia się do sieci. Poinformowano również o procedurze 
i formalnościach związanych z podłączeniem się do sieci oraz postępach w projektowaniu 
nowych odcinków kanalizacji. 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2748W Rzakta-Józefów polegająca na budowie 
chodnika od km 5+400 do km 5+748 

Radny Sławomir Komuda przypomniał, że to zadanie było realizowane razem 
z Powiatem z udziałem po 50% i zapytał, czy zostało już rozliczone, ponieważ koszt realizacji 
zadania był niższy niż szacowano. Zapytał, czy w związku z tym środki zostały zwrócone 
gminie. Wójt odpowiedział, że te dotacje są rozliczane księgowo i środki wracają do Gminy. 

Rozbudowa drogi gminnej nr 220802W - ul. Willowej w Podrudziu oraz ul. Osiedlowej ~ 
w Zamieniu wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

Wicewóit poinformował, że prace trwają, postępy najbardziej widać przy budowie 
chodnika od strony zachodniej. Następnie będzie wykonywana nawierzchnia i rów po drugiej 
stronie. W związku z trudnościami z uzyskaniem zatwierdzenia 
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realizacji kontraktu został przesunięty na początek listopada, uzyskano na to zgodę instytucji 
udzielającej dofinansowania czyli Urzędu Marszałkowskiego. 

Budowa oświetlenia przy ul. Mazowieckiej w m. Stara Niedziałka i Niedziałka Druga 
Wicewójt poinformował, że wykonawca tego zadania oczekuje na przeprojektowanie 

inwestycji, ponieważ okazało się, że konieczne jest wejście w tereny prywatne, a pierwotnie 
zakładano, że uda się to oświetlenie wykonać w pasie drogowym, którego dysponentem jest 
Starostwo Powiatowe. Koszt poprawienia dokumentacji jest po stronie wykonawcy. Na razie 
nie jest potrzebne podpisywanie aneksu. Radny Andrzei Jaworski zapytał, czy jest 
odpowiedź od projektanta odcinka ścieżki w Hucie Mińskiej, ponieważ było wystosowane 
do niego pismo w sprawie braku postępu prac. Wóit odpowiedział, że wpłynęła odpowiedź 
projektanta w której tłumaczy się z marazmu panującego w sprawie tego projektu i sugeruje, 
że zrealizuje to zadanie do października tego roku. 

Budowa chodnika na ul. Akacjowej w Grabinie 
Wicewóit poinformował o połączeniu zadań z funduszu sołeckiego, które dotyczą 

wykonania dwóch skrzyżowań oraz chodnika pomiędzy nimi. Projektant przedstawił 
koncepcję. Zostały zgłoszone do niej uwagi przez Urząd Gminy i Sołtysa, ale projektant 
jeszcze się nie odniósł. Radna Ewa Szcześniak zapytała, czy zakończony jest etap 
przejmowania gruntów od prywatnych właścicieli na poszerzenie pasa drogowego. Wicewóit 
poinformował, że większość działek jest już przejęta, natomiast są pojedyncze przypadki, 
w których trzeba będzie zastosować procedurę specustawy drogowej i być może do końca 
roku uda się uzyskać ZRID. Radna Szcześniak zasygnalizowała potrzebę zwracanie większej 
uwagi na tego typu inwestycje, ponieważ sprawa ciągnie się już kilka lat i jest bardzo 
skomplikowana w związku z koniecznością przejmowania terenów prywatnych. 

Przewodniczący Komisii zapytał o postęp prac w budynku na ul. I Igo Listopada 
w Mińsku Mazowieckim, w którym swoją siedzibę ma mieć Klub Seniora i Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej. Wóit poinformował, że w lipcu GOPS ma rozpocząć swoją działalność 
w nowej siedzibie, obecnie trwa przenoszenie dokumentów i sprzętu. Jeśli chodzi o klub 
Seniora to nabór będzie od 1 lipca do 14 lipca i rozpoczęła się już kampania reklamowa. 

Na powyższym zakończono kontrolę wybranych przez Komisję inwestycji 
prowadzonych przez Urząd Gminy, przegląd zaawansowania remontów obiektów gminnych. 

Wnioski pokontrolne: 

Wniosków pokontrolnych nie zgłoszono . 
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Wykaz załączników: 

1. Realizacja planu zadań inwestycyjnych w 2023 roku w Gminie Mińsk Mazowiecki. 

Protokół sporządzono w 3 jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden egzemplarz 
przekazano Wójtowi Gminy (Kierownik jednostki kontrolowanej), natomiast drugi 
egzemplarz przekazano Zastępcy Wójta-Kierownik Działu Inwestycji Urzędu Gminy Mińsk 
Mazowiecki. 

Kontrolowany: Kontrolujący: 

Komisja Rewizyjna 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
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Paweł Lipiński-~\\ 
I / 

Ewa Szcześniak - ~ c;, 
\\ - Maciej Gałązka - \l/" '- 

Edyta Monika Głuchowska- ~ 

Andrzej Stanisław Jaworski - ~ 

SlawomirKo~ · 

Marzena Lipińska - J ~i i,,L, l'1. 
Daniel Piotr Macios - ~uJe{ ~;67 
Elżbieta Roguska - 

Jakub Samborski - 
Otrzymują: 
1. Wójt Gminy Mińsk Mazowiecki, 
2. Zastępca Wójta, 
3. a/a. 
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